
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 26. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 888
Vil ministeren redegøre for overvejelserne bag beslutningen om ikke at indfø-
re et prisreferencesystem, i lyset af at ministeriet i september 2012 vurderede,
at det ville være mest hensigtsmæssigt at etablere et internationalt prisrefe-
rencesystem, jf. side 3 i Notat til Statsrevisorerne om beretning om indkøb af
dyr sygehusmedicin, april 2013? Hvad er ministerens vurdering af, om en så-
dan prisreferencemodel havde være mere omkostningseffektiv end den nu-
værende løsning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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